

## S A D R Ž A J

### UVODNIK:

<i>Ante Sekulić</i> : Subotički glazbeni dani Albe Vidakovića . . . . .	49
Program seminara . . . . .	50
<i>Bela Gabrić</i> : Glazbeni dani Albe Vidakovića . . . . .	51

### PREDAVANJA:

<i>Ante Sekulić</i> : Spomen o Albi Vidakoviću, skladatelju i znanstveniku . . . . .	55
<i>Ante Sekulić</i> : Zauzetost Lajče Budanovića oko crkvenog pjevanja . . . . .	63
<i>Josip Mioč</i> : Život i rad Đure Arnolda . . . . .	68
<i>Julije Njikoš</i> : Bunjevci i Šokci u skladbama Dr. Josipa Andrića . . . . .	72
<i>Mirjam Pandžić</i> : Život i rad Milana Asića . . . . .	77
<i>Đuro Tomašić</i> : Osnovna teorija glazbe (36 nastavak) . . . . .	289

### GLAZBENI PRILOG:

<i>Josip Andrić</i> : Ovo je dan, psalam 117. za alt solo i orgulje
<i>Stanislav Preprek</i> : Zdravo, Djevice, za mješ. zbor ili jednoglasno s orguljama.
<i>Josip Mioč</i> : Zdravo Zvijezdo mora

## I N H A L T

LEITARTIKEL: *Ante Sekulić*: Musiktage von Albe Vidaković in Subotica (49) — Programm des Seminars (50) — *Bela Gabrić*: Musiktage von Albe Vidaković (51) — VORTRAGE: *Ante Sekulić*: Zum Andenken an Komponist und Wissenschaftler Albe Vidaković (55) — *Ante Sekulić*: Inanspruchnahme Bischofs Lajčo Budanović um Kirchengesang (63) — *Josip Mioč*: Das Leben und Werke von Đuro Arnold (68) — *Julije Njikoš*: Bunjewazen und Schokazen in den Kompositionen von dr. Josip Andrić (72) — *Mirjam Pandžić*: Das Leben und Werke von Milan Asić (77) — MUSIKALISCHE BEILAGE: *Josip Andrić*: Das ist der Tag, Ps 117, für Solo Alt und Orgel — *Stanislav Preprek*: Gegrüsst seiest Du, Jungfrau, für gemischten Chor oder einstimmig, mit Orgel — *Josip Mioč*: Sei gegrüsst, Du Meeresstern.

## C O N T E N T S

EDITORIAL: *Ante Sekulić*: Music days of Albe Vidaković in Subotica (49) — Program of seminar (50) — *Bela Gabrić*: Music days of Albe Vidaković (51) — CONFERENCES: *Ante Sekulić*: Memory about composer and scientist Albe Vidaković (55) — *Ante Sekulić*: Full shedule of bishop Lajčo Budanović for church singing (63) — *Josip Mioč*: Life and work of Đuro Arnold (68) — *Julije Njikoš*: Bunjevacs and Shocacs in the compositions of dr. Josip Andrić (72) — *Mirjam Pandžić*: Life and work of Milan Asić (77) — MUSICAL SUPPLEMENT: *Josip Andrić*: This is a day, Ps 117, for alt solo and organ — *Stanislav Preprek*: Hail, Virgin, for mixt choir or one voice with organ — *Josip Mioč*: Hail Star of sea.